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Bon dia, 

  

A continuació els detallem el contingut de la intervenció que ha realitzat el 
director general de la Policia, Albert Batlle,  a la cadena COPE avui al matí:  

  

 L’Alerta terrorista està vigent des de fa 1 any, coincidint amb l’atemptat 

al setmanari “Charlie Hebdo”. Just l’endemà es va activar el nivell 

d’alerta 4 a nivell de l’Estat i de Catalunya. 

 Després dels atemptats de París del passat 13 de novembre hi ha una 

nova revisió dels procediments i les vigilàncies per adequar-los a la nova 

realitat d’amenaça. D’altra banda,  l’amenaça terrorista a diverses ciutats 

europees en el període de Nadal  van comportar que s’establissin  

dispositius especials al conjunt de Catalunya per a la prevenció 

d’eventuals atacs en aquesta direcció.   

 L’ amenaça és de caràcter mundial però això en cap cas ha d’interferir 

en el caràcter de policia de proximitat que tenen els Mossos d’Esquadra. 

Estem en un estat de dret  i la situació no pot restringir els  drets i  les 

llibertats dels nostres  conciutadans. Seguim amb el nivell d’alerta 4  que 

anem modulant segons les informacions que es van rebent. 

 La  ciutadania és conscient de la magnitud de l’amenaça i s’entén que 

duem a terme dispositius de caràcter preventiu. Això no té una afectació 

sobre els  drets bàsics. Amb tot, els ciutadans no estan acostumats a 

veure mossos fent els patrullatges i dispositius amb l’arma llarga. De 

primer sorprèn però a mesura que això es fa visible es normalitza. 

 Sobre el paper dels ciutadans cal dir que cridem a la col·laboració 

ciutadana en tant que es tinguin indicis de qualsevol amenaça gihadista. 

Rebem trucades amb informacions d’interès que són analitzades 

convenientment . 

 A banda dels serveis amb mossos uniformats estem reforçant els 

nostres serveis d’informació. A més, estem en plena col·laboració amb 

d’altres cossos i forces de seguretat i amb els serveis d’intel·ligència, 

tant a nivell internacional com pel que fa a l’Estat. La finalitat és acudir a 



les fonts que ens poden oferir informació d’interès i potenciar al màxim la 

coordinació i col·laboració.  

 Com a reflexió final cal expressar que malgrat existeix una preocupació 

per l’amenaça tenim plena confiança en el coneixement i preparació del 

conjunt de forces i cossos de seguretat  

  

Respecte del que surt avui publicat al diari ARA on es detalla 
que ‘La Generalitat es retirarà de set processos judicials oberts 
contra activistes’ el director general ha puntualitzat que: 

  

       Ordinàriament els Serveis Jurídics de la Generalitat 

revisen els casos on l’acusació ja és exercida pel 

Ministeri Públic i en els que ni membres del cos dels 

Mossos d’Esquadra ni tampoc funcionaris públics o béns 

de la Generalitat han patit danys 

        En cap cas es retiraran les acusacions en aquells 

procediments en que hi hagi policies ferits o s’hagin 

produït danys a bens de la Generalitat o greus afectacions 

contra l’interès públic 

  

Cordialment, 

  

 

 


